
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: Tirsdag 14. august 2024 kl. 1900 i klubbhuset. 

 

STYREMØTE 11. JUNI 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Lise Beate Halseth, Kristin Hage og Kai Børge Amdal.  

Ikke til stede: Martin Granøien og Vegard Løkslett. 

 

Anders sitt ord: 

-Gjennomgang av møteagenda. 

-Siste møte før ferieavvikling. Neste møte blir etter ferien. 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Dameskyting i går, 30 stk på riflebanen, 13 stk på haglebanen. Meget fornøyde med kvelden. 
Imponerende å se hva kvinneutvalget har fått til på 3 år. All ære til dem for det og suksessen de har 
hatt så langt. De har bidratt til å øke andelen kvinner i klubben på en svært god måte. 

-Introjakt for damer i Åfjorden er spikret. Plass til 10 stk. Har fått pris ink. Mat og overnatting. 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

-Fiskekortsalget er noe lavere enn normalt. 



 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

-Jobber med å utdanne ny instruktør og for å utdanne flere. 1 stk er under utdanning. 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  
 

ØKONOMI:  

-Det går fremdeles mer penger ut enn inn. 

 

FURUKOLLEN:  

-Helt topp på skytestevne i Furukollen i helga. 

-Hagle har hatt en eventyrlig start på sesongen. 

-Riflebanen har en defekt skive på bane 2. Skyldes software i skjermen som vi trenger bistand fra 
kyndig personell til å fikse. 

 

 



KLUBBHUS: 

-Prioritere fortgang klubbhus for å klargjøre for utleie. Husvask. Dusjkabinett? Bare vegger?  

-Arrangeres dugnad for rundvask og småting i klubbhuset førstkommende mandag og onsdag med 
pizza. Vi har etterspurt hjelp på Facebook fra klubbens medlemmer.  

-Vaskemaskin og tørketrommel og stålvask til kjelleren.  

-Rørarbeid settes bort til rørleggere. 

-Strøm til uttrekksvifte nede og elektrisk gjøres av Martin Granøien. 

-Utomhus skal GVGS lage tegning for veranda osv. Dette blir etter ferien. 

-Tøygardiner skal på alle vindu. 

-Vi må få opp husregler for hvordan det skal se ut her, etter mye rot som forekommer fra folk som 
har vært her tidligere. Søppel må tømmes, gulvet svabres, enkel rengjøring og rydding. 

-Arrangerer pizzafest for elevene fra VG2 som har jobbet på bygget og gjort en enestående jobb 
neste uke. 

 

 

Annet:  

-Har hatt jegerprøvekurs for ungdomsskolen i 3 år. Vi ønsker å fortsette å gi dette tilbudet til 9. 
klassinger. 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


